
 

Zápis z jednání Fakultní hodnotící komise IGA 

dne 3. 12. 2015 
 

 

 

 

 

Přítomni:  dr. Chramcov, doc. Adámek, prof. Dostál, doc. Jašek, prof. Vašek,  

Mgr. Navrátilová 

 

Omluveni: doc. Křesálek, dr. Matýsek, prof. Prokop, prof. Vlček 

 

1. Proděkan Chramcov prezentoval stav řešení a čerpání finančních prostředků 

studentských projektů řešených v roce 2015. Byla diskutována otázka nevyčerpaných 

finančních prostředků na některých projektech a způsob využití finančních prostředků 

neřešených projektů. FHK schválila čerpání zbývajících financí k úhradě licence 

softwaru Mathematica a k výplatě mimořádných stipendií. 

 

2. Proděkan Chramcov seznámil členy FHK s podanými projektovými žádostmi pro rok 

2016 (celkem 38 žádostí). Dále prezentoval návrh na předběžné rozdělení finančních 

prostředků mezi všechny projekty. Žádná ze žádostí nebyla zamítnuta. Diskutovány 

byly některé nepřiměřené požadavky na provozní náklady. 

 

3. FHK projednala nesouhlas týmu Ing. Sehnálka s oponentským posudkem projektové 

žádosti č. IGA/CEBIATech/2016/001. Většina členů FHK připustila přílišnou 

kritičnost a stručnost posudku v některých kritériích posudku. FHK uznala námitku 

oponenta týkající se příliš vysokých finančních požadavků. O výsledku byl doktorand 

informován písemně. 

 

4. FHK projednala žádost o přezkoumání krácení finančních prostředků na stipendia Ing. 

Papežovi z projektu IGA/FAI/2014/016, kterou proděkan Chramcov obdržel dne 3. 12. 

2015. Komise rozhodla, že stipendium bylo kráceno oprávněně. O rozhodnutí FHK 

byl student písemně informován. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Doleželová 

Verifikoval: Ing. Bronislav Chramcov, Ph.D. 

 

 


